
Ha manapság sportkérdésről esik szó, akkor a magyar állam minden erőt mozgósít kitűzött céljának
elérése érdekében.
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Jelen esetben, újra, a ferencvárosi labdarúgás került oltalma alá. Tavaly december 23-án úgy foglalt állást a
kormány, minekután ajándékként, ötmilliárd forintért visszavásárolta a zöld-fehéreknek az Üllői úti ingatlant a
korábbi tulajdonosától, Kevin McCabe-től, hogy 50 évig a Fradiváros Vagyonkezelő Zrt-re bízza a terület
igazgatását. Újonnan segít értékesíteni a futballklub ingatlanjának azon részét, amelyre nincs szükség a
nemzetközi mérkőzések megrendezésére.

E friss állami döntéssel visszavonja a téli határozat egy részét, mintha máris lejárt volna a félszáz esztendő.
Ráadásul, tovább bontja a honi klubfutball amúgy is egyenlőtlen versenyhelyzetét, azzal, hogy csupán néhány
egylet élvezi a politikai vezetés kitüntetett figyelmét. Nem titok, hogy a Ferencváros mellett már több favorit is
felkerült a kegyeltek listájára: Videoton, Felcsút Akadémia, Debrecen...

Kolláth György, alkotmányjogász lapunknak azt mondta, hogy az Európai Uniós törvényekkel ellenkeznek az
ország vezetőinek effajta intézkedései. "Az EU világosan meghatározta, mire lehet sporttámogatást adni. Ami a
Ferencvárossal történik, az ebbe nem fér bele" - nyilatkozta a Népszavának a szakember. "A kormány nem
adott bőséges és meggyőző indoklást arra, hogy most miért ő kezelje a szóban forgó területet. Nem mellesleg
azután, hogy tavaly ötmilliárdért visszavásárolta az ingatlant a Fradinak, s 50 évre rábízta a kezelését. Erre
most visszakéri az ajándékát?" - folytatta.

A politikának távol kell tartania magát a sporttól, ennek ellenére sorra részrehajló intézkedések születnek.
"Stadion-, infrastruktúra-, személyzetfejlesztésre, adhat az állam pénzt, ám ilyen mértékben nem nyúlhat bele a
klubok életébe. Politikai kegyencek és elutáltak alakulnak ki a sportéletben, amely nem vezet jóra. Főleg, hogy
a kormány az adófizetők pénzét használja fel a saját passziójának kielégítésére" - véleményezett Kolláth.

Célzott financiális segédletek érkeznek olyan egyesületekhez, ahol a hatalmon lévő párt emberei munkálkodnak
vezető pozíciókban. "Nemrég miért kapott a Vasas százmilliót, míg az MTK csak 15 milliót?" - tette hozzá az
alkotmányjogász.

Hazánkban az is előfordul, hogy uniós érdekeltségű pénzekből kapják fizetésüket olyan profi sportolók, akiknél
a foglalkoztatójuk büdzséje apadóban van, vagy kiapadt. "Ilyen kihágás miatt börtönbüntetést lehetne kiszabni,
hiszen a játékosok honorálására nem ad pénzt az EU" - tájékoztatott.
A Ferencváros véleményét nem tudjuk megosztani, a klubnál lapunk megkeresésére azt válaszolták, egyelőre
nem kívánnak állást foglalni az ügyben.

Orbán Viktor az FTC-t is támogatja
A Magyar Közlönyben Orbán Viktor, miniszterelnök aláírásával jelent meg a ferencvárosi sporttelep egy részére
vonatkozó értékesítési rendelkezés, amely azt is tartalmazza, hogy a fejlesztési miniszternek gondoskodnia kell
az ingatlan futballszempontból hasznos részének hosszú távú hasznosításáról. Továbbá, az egyesület elnöke,
Kubatov Gábor a jövő hétre tűzte ki a hivatalos konzultációt az újonnan épülő FTC-pályával kapcsolatosan. Úgy
tűnik, az állam kezdi átvenni az irányítást a klub felett.
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